

沙田 302 管理有限公司 S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下
電話：2646 1859 傳真：2637 6131 網址：www.pg-i.hk

本公司檔號：ST302/NTT/339/17/PS

致：碧濤花位各業戶

通 告

有關：垃圾處理

本處近日發現數宗不當處理垃圾之事件，除影響環境衛生外，更造成阻塞通道之問題。為保持良好之居住環境，敬請各業戶加以留意以下事項：

- 1) 所有垃圾必須妥善封起並安放於樓梯間指定之垃圾桶內；
- 2) 除垃圾桶外，請勿棄置於其他地方阻塞樓梯間走火通道；及
- 3) 清潔員工只會清理日常家居廢物。大型垃圾如裝修廢料、傢俬等必須自行處理。如有發現不當棄置大型傢俬者，本處將代為安排清走，並收取有關費用。

如有任何疑問，歡迎致電 2646 1859 與管理處聯絡。

敬希垂注，多謝合作！

碧濤花園第一期管理處
2017 年 11 月 16 日

Date: 16th November, 2017.

To : The Residents of Pictorial Garden Phase 1

Notice

Re: Refuse Disposal

A number of improper refuse disposals were found at the floors which not only affected the environmental hygiene, but also causing obstruction on the walkway. To maintain a pleasant living environment, all owners/residents are kindly advised that:-

- i) Refuses should be properly packed & disposed to the designated rubbish bins inside staircases;
- ii) Apart from the said bins, no articles should be placed, even next to the bins, at the staircases which are part of the emergency escape route;
- iii) Bulky items including fitting-out debris, furniture & so forth should be handled by owners, the cleaners will take care of the daily domestic refuses solely. Shall any improper bulky item disposal is found, we may arrange clearance & claim for the related cost from the owner.

Should you have any enquiry, please contact the management office at 2646 1859.

Your co-operation on the above will be highly appreciated.



通告張貼日期至 2017 年 11 月 29 日
Notice will posted until 29 November, 2017

Management Office of Pictorial Garden Phase I